

## **Temporary Help Services (THS) Requirement**

This requirement is for: Health Canada.

This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders under [EN578-172870](#)** who qualified under the following stream(s): Stream 1 – Office Support Categories, Category 1.3 Executive Assistant

**The following SA Holders (randomly selected in the Centralized Professional Services System) have been invited to submit a proposal:**

Advantage Personnel Ltd  
Akkada professional Services and Zernam Enterprise in JV  
ARTEMP PERSONNEL SERVICES INC  
AZUR HUMAN RESOURCES LIMITED  
BRYCA Solutions Inc.  
Donna Cona Inc.  
Excel Human Resources Inc.  
Lionel Drouin  
MaxSys Staffing & Consulting Inc.  
MGIS Inc. & iGeoSpy Inc. in JV  
Olav Consulting Corp  
T Marcus Williams  
TAG HR The Associates Group Inc.  
TECH4SOFT INC., Expertise Technology Consulting Inc., in joint venture  
Turtle Island Staffing Inc.

### **Description of the Requirement:**

Health Canada has a requirement for the services of 1 Executive Assistant and has issued a Request for Proposal to suppliers generated from CPSS who are qualified in Stream 1 – Office Support Categories, Category 1.3 Executive Assistant

### **Level of Security Requirement:**

Resource Minimum Security Level Required – Reliability

### **Proposed period of contract:**

The proposed period of contract shall be from ASAP to June 9, 2023.

The contractor grants to Canada one (1) irrevocable option to extend the term of the contract by up to the maximum of 48 weeks from initial contract start date and one (1) irrevocable option to extend the term of the contract by up to the maximum of 24 weeks under the same conditions.

### **Estimated Level of Effort:**

The estimated level of effort of the contract will be for Initial Period 18 weeks

File Number: 1000249264  
Contracting Authority: Shallee Doll  
E-Mail: [shallee.doll@hc-sc.gc.ca](mailto:shallee.doll@hc-sc.gc.ca)

***NOTE: The Temporary Help Services (THS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a “Qualified SA Holder”, please contact [TPSGC.DGASAT-ABTHS.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca](mailto:TPSGC.DGASAT-ABTHS.PWGSC@tpsgc-pwgsc.gc.ca)***

## **Les services d'aide temporaire pour la région de la capitale nationale** **de projet de marché (APM)**

Le présent marché est passé pour le compte de: Santé Canada

Il est ouvert seulement aux **titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement sous EN578-172870** qui sont qualifiés pour le volet suivant: Volet 1 – Catégories de soutien administratif – 1.3 Adjoint de direction

**Les entreprises suivantes ont été invitées à présenter une proposition.**

Advantage Personnel Ltd  
Akkada professional Services and Zernam Enterprise in JV  
ARTEMP PERSONNEL SERVICES INC  
AZUR HUMAN RESOURCES LIMITED  
BRYCA Solutions Inc.  
Donna Cona Inc.  
Excel Human Resources Inc.  
Lionel Drouin  
MaxSys Staffing & Consulting Inc.  
MGIS Inc. & iGeoSpy Inc. in JV  
Olav Consulting Corp  
T Marcus Williams  
TAG HR The Associates Group Inc.  
TECH4SOFT INC., Expertise Technology Consulting Inc., in joint venture  
Turtle Island Staffing Inc.

### **Description du besoin :**

Santé Canada a besoin des services d'un(e) adjoint(e) exécutif(ve) et a émis une demande de proposition aux fournisseurs générés par le SCSP qui sont qualifiés dans le volet 1 - catégories de soutien administratif, catégorie 1.3 Adjoint de direction.

### **Niveau de sécurité :**

Niveau minimum de sécurité des ressources requis – fiabilité

### **Durée du contrat proposée:**

La période de contrat proposée sera du dès que possible au 9 juin 2023.

L'entrepreneur accorde au Canada une (1) option irrévocable pour prolonger la durée du contrat jusqu'à un maximum de 48 semaines à compter de la date de début du contrat initial et une (1) option irrévocable pour prolonger la durée du contrat jusqu'à concurrence du maximum de 24 semaines dans les mêmes conditions.

### **Niveau d'effort estimé:**

Le niveau d'effort estimé du contrat sera pour la période initiale de 18 semaines.

Numéro de dossier : 1000249264  
Autorité contractante : Shallee Doll  
Courriel : [shallee.doll@hc-sc.gc.ca](mailto:shallee.doll@hc-sc.gc.ca)

***REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS) est mise à jour chaque trimestre. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec [SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA](mailto:SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA)***